
 

 

2 december 2019 

Geacht College, 

Biologische landbouw vormt slechts een heel klein deel van de totale landbouwsector in Noord-

Brabant. Wat GroenLinks betreft is het een een enorm belangrijk deel, dat nadrukkelijk rekening 

houdt me de milieueffecten en het dierenwelzijn. Een deelsector die met volhoudbare oplossingen 

komt voor voedselproductie, natuur- en landschapsbeheer en klimaat en die met de omgeving 

samenwerkt. Het is belangrijk dat de Provincie Noord-Brabant deze voorlopers daarvoor niet alleen 

complimenteert, maar ook daadwerkelijk ondersteunt. 

Daarom stelt de fractie van GroenLinks de volgende vragen aan het College van Gedeputeerde 

Staten: 

1. Hoe groot is het aandeel van de biologisch agrarische bedrijven van de totale landbouw 

sector in Noord-Brabant? En hoe is deze verhouding in vergelijking met de rest van 

Nederland? 

2. Mocht uit vraag 1 blijken dat we achterlopen op de rest van Nederland, wat is hier de 

verklaring voor? 

3. Is het College het met GroenLinks eens dat we vanuit klimaat-, natuur-, water- en 

landschapselementen moeten streven naar een groter aandeel van de biologisch agrariërs? 

Hoe zorgen we hier als Provincie Noord-Brabant voor? 

4. Hoe verhoudt het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen en de bijhorende 

milieubelasting in Noord-Brabant zich tot de rest van Nederland?  

Mocht dit hoger zijn dan in de rest van Nederland, is GS dan bereid om met oplossingen te 

komen en in te zetten op deze oplossingen om deze milieubelasting te reduceren? 

5. Kan GS de verschillen tussen natuurinclusieve landbouw en biologische landbouw 

weergeven? Is het College het met GroenLinks eens dat onze pijlers momenteel zo gericht 

zijn op ‘natuurinclusieve’ landbouw dat we daarmee, mogelijk onbedoeld, de (reeds) SKAL-

gecertificeerde biologische agrariërs te kort doen? 

6. Waar moet een ‘natuurinclusieve agrariër’ aan voldoen volgens GS? 

7. Is GS op de hoogte van de belemmeringen voor de biologische agrariërs in ons beleid, 

bijvoorbeeld in het gebruik van de potstal bij niet (volledig) grondgebonden bedrijven en in 

het werken vanuit een totaalsysteem waarbij selectieve milieuregels (onbedoeld) de op 

gesloten kringloop en ecologie gerichte bedrijfsvoering kunnen tegenwerken? En is GS bereid 

om te kijken of deze belemmeringen zo veel mogelijk weg genomen zouden kunnen worden 

in de gebiedsgerichte aanpak? 

 

We zien de beantwoording graag tegemoet komen, 

Bij voorbaat dank, 

Namens de fractie van GroenLinks 

Jade van der Linden 

Tom Ludwig 

Hagar Roijackers 


